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OBEC ŠTÓS, 044 26 ŠTÓS, okres Košice-okolie 
              
 
                                              

Z Á P I S N I C A 
 

 

z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Štós, konané dňa 27.09.2023. 
 
Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Štós. 
 
Prítomní:                  
 
Poslanci obecného zastupiteľstva:  
Rastislav Balog 
René Billík 
Ing. Michaela Flachbartová 
Vojtech Klučarovský 
Alexander Šimko 
 
Starosta obce Helmut Heinz                          
Zamestnanci obce: Ing. Jana Slavkovská, Silvia Hegedűšová, Bc. Lucia Schürgerová  
                               Ing. Juraj Mosej – kontrolór obce 
Neprítomní :   Anton Imling - ospravedlnený 
                         Ing. Vladimír Nagy - ospravedlnený      
                          
Otvorenie zasadnutia: 
Zasadnutie otvoril predsedajúci Helmut Heinz, starosta obce Štós. 
 
Priebeh rokovania:                                             
Predsedajúci Helmut Heinz oznámil, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané 
v stanovenej lehote a že všetci poslanci obecného zastupiteľstva boli na toto zasadnutie 
písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov Obecného 
zastupiteľstva sú prítomní 5 poslanci, teda zasadnutie obecného zastupiteľstva je v zmysle § 
12 ods.7, zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné.   
 
Bod 1.a 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol poslancov: Alexander Šimko, Ing. Michaela 
Flachbartová. 
Za overovateľov zápisnice predsedajúci navrhol poslancov: René Billík, Rastislav Balog. 
Návrhová komisia ako aj overovatelia zápisnice boli uznesením schválení.  
 
Bod 1.b 
Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení z uplynulých zasadnutí obecného zastupiteľstva vykonal starosta 
obce Helmut Heinz. Konštatoval, že k 27.09.2023 nezostalo žiadne nesplnené uznesenie. 
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Bod 2 
Schválenie programu 
Predsedajúci Helmut Heinz predložil návrh programu rokovania. Program rokovania obecné 
zastupiteľstvo schválilo.  

  
 
Bod 3 
VZN obce Štós o podmienkach poskytovania príspevku na čiastočnú úhradu za 
stravovanie poberateľom dôchodkov 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 01/2023 o podmienkach poskytovania príspevku na čiastočnú úhradu 
za stravovanie poberateľom dôchodkov. 
 
Bod 4 
VZN obce Štós o určení školského obvodu základnej školy zriadenej obcou Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 02/2023 o určení školského obvodu základnej školy zriadenej obcou 
Štós. 
 
Bod 5 
VZN obce Štós o určení spádovej materskej školy zriadenej obcou Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 03/2023 o určení spádovej materskej  školy zriadenej obcou Štós. 
 
Bod 6 
VZN obce Štós o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v základnej škole zriadenej obcou Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 04/2023 o  určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 
školskej dochádzky v základnej škole zriadenej obcou Štós 
. 
Bod 7 
Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu obce Štós 
Obecné zastupiteľstvo v tomto bode na návrh starostu obce p. Helmuta Heinza prerokovalo 
a uzneseniami schválilo čerpanie rezervného fondu na nasledovné účely:  
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Vypracovanie projektovej dokumentácie k stavbe Obnova budovy Obecného úradu v obci 
Štós - čerpanie rezervného fondu vo výške 16 800,00 EUR – schválené uznesením. 
 
Stavebný dozor k stavbe Obnova budovy Obecného úradu v obci Štós – čerpanie rezervného 
fondu vo výške 6 000,00 EUR – schválené uznesením. 
 
Vypracovanie projektovej dokumentácie na realizáciu kamerového systému v obci Štós – 
čerpanie rezervného fondu vo výške 1 200,00 EUR – schválené uznesením. 
Starosta obce informoval, že v tomto čase sa pripravuje projektová dokumentácie na 
realizáciu kamerového systému, bude to oprávnená položka. Poslanec Klučarovský sa opýtal 
na počet kamier a miesta, kde budú kamery v obci inštalované. 
 
Nákup interiérového vybavenia-stoličiek do Kultúrno-spoločenskej budovy v obci Štós – 
čerpanie rezervného fondu vo výške 4 000,00 EUR – schválené uznesením. 
Starosta obce informoval, že na základe prieskumu trhu a cenových ponúk je cena/ks cca 
40,00 eur, materiál kostry je z masívu s čalúneným podsedákom.  
 
Realizácia verejného obstarávania na zhotoviteľa predmetu zákazky Obnova budovy 
Obecného úradu v obci Štós – čerpanie rezervného fondu vo výške 4 800,00 EUR – 
schválené uznesením. 
 
Externý manažment v rámci projektu Obnova budovy Obecného úradu v obci Štós – čerpanie 
rezervného fondu vo výške 3 600,00 EUR – schválené uznesením. 
 
Bod 8 
III. Úprava rozpo čtu Obce Štós na rok 2023 
Prednostka Ing. Jana Slavkovská oboznámila poslancov s upravovanými položkami rozpočtu 
obce Štós č. 3 na rok 2023. Predsedníčka Finančno-ekonomickej komisie p. Ing. Flachbartová 
nemala žiadne pripomienky k 3.úprave rozpočtu obce Štós na rok 2023.  
Úprava rozpočtu v členení na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej 
klasifikácie bola uznesením schválená. 
 
Bod 9 
Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Štós 
Starosta obce p. Helmut Heinz informoval obecné zastupiteľstvo o základnom dokumente 
hospodárenia a nakladania s majetkom obce Štós. Oboznámil OZ o rozsiahlej novele zákona 
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, ktorá bude účinná od 01.11.2023. Kontrolór Ing. Mosej 
informoval poslancov, že v rámci nakladania s majetkom obce sa pri viacerých inštitútoch 
delí vecná príslušnosť pre rozhodovanie medzi starostu obce a medzi obecné zastupiteľstvo 
v nadväznosti na hodnotu majetku. Poslanec Klučarovský navrhol do budúcna zvolať 
pracovnú poradu poslancov pred riadnym konaním obecného zastupiteľstva, na ktorom sa má 
rozsiahly dokument schvaľovať. 
Písomný materiál bol poslancom vopred doručený.  
Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Štós obecné zastupiteľstvo uznesením 
schválilo.   
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Bod 10 
Schválenie Obnovy obecného úradu v obci Štós 
Starosta obce poskytol obecnému zastupiteľstvu informácie k projektu Obnova Obecného 
úradu v obci Štós z Plánu obnovy. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 
467 567,27 eur + 30 000,00 eur na  projektovú dokumentáciu a stavebný dozor je podaná na 
Ministerstve investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky. Toho 
času čakáme na potvrdenie, či daná žiadosť bude schválená. Ak sa tak stane, nasledovať bude 
podpísanie zmluvy, verejné obstarávanie na zhotoviteľa a odovzdanie staveniska. Na 
financovanie celého projektu nebude potrebné vziať úver, pretože zhotoviteľ po uskutočnení 
časti práce, vystaví faktúru, nasledovať bude zaslanie žiadosti o platbu a po prijatí finančných 
prostriedkov obec faktúru dodávateľovi uhradí. 
Obnova Obecného úradu v obci Štós z Plánu obnovy v hodnote 467 567,27 eur bola 
uznesením obecného zastupiteľstva schválená. 
 
 
 
Bod 9 
Rôzne 
Starosta obce v tomto bode informoval poslancov OZ o nasledovných skutočnostiach: 

- Kamerový systém – projekt ešte nie je dokončený, pravdepodobne sa ešte zapracujú 
zmeny ohľadom počtu kamier, výzva na realizáciu bude aktuálna podľa informácií vo 
februári 2024, náklad na projektovú dokumentáciu je oprávnenou položkou 

- Oprava výmurovky v peciach v KD je nevyhnutná a naplánovaná na 41. týždeň. Táto 
oprava bude stáť 3 228,00 eur 

- Z Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR sme dostali 
rozhodnutie o schválení žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku vo 
výške 13 000,00 eur – názov projektu: Podpora integračných opatrení v obci Štós 
v súvislosti s vojenskou agresiou voči Ukrajine. Zmluva s MIRI SR je podpísaná. 

- Je nevyhnutné nakúpiť na sálu do Kultúrnospoločenskej budovy cca 100 ks stoličiek. 
Tie pôvodné sú už vzhľadovo nevyhovujúce. Zaslali sme niekoľko žiadostí o cenové 
ponuky. V najbližších dňoch zrealizujeme objednávku. 

- Je nevyhnutné nakúpiť a umiestniť v obci smetné koše. Poslanci OZ nákup 
betónových smetných košov neodsúhlasili z dôvodu vysokej ceny. Navrhovali nájsť 
inú alternatívu.  

- Pošta Štós bude opätovne otvorená od 02.10.2023. Starosta obce písal v mene 
občanov obce Štós, Kúpeľov Štós a zároveň kúpeľných pacientov žiadosť 
Regionálnemu riaditeľstvu v Košiciach o obnovenie činnosti pošty v Štóse. 

- V spolupráci s OPLSaR, s.r.o. bola realizovaná oprava ciest a vysprávky dier na 
komunikáciách v obci Štós. 

- Box ako samoobslužné výdajné miesto Packety je možné uskutočniť v obciach nad 
1000 obyv. 

- Do školskej jedálne sa zakúpil a namontoval nový sporák a umývačka riadu. Tieto 
zariadenia podstatne uľahčia prácu kuchárkam.  

- Obec Štós sa zapojila do projektu Miestne občianske a preventívne služby žiadosťou 
o poskytnutie NFP. Na základe výzvy poskytovateľa bude žiadosť doplnená z dôvodu 
zmien poskytovateľa zo dňa 04.08.2023. 

- Výrub stromu v časti Terasa je povolený od 01.10.2023 
- Obec Štós obdržala žiadosť adresovanú obecnému zastupiteľstvu obce Štós od p. 

Göbla L. ohľadom letnej a zimnej údržby prístupovej cesty k rodinnému domu. 
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Žiadosť bola prejednaná na zasadnutí OZ. K tejto žiadosti OZ neprijalo žiadne 
osobitné uznesenie.  

- Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu dokument „Zhodnotenie stavu 
mostov“ od projektanta RAMESEUM s.r.o. V dokumente je stav viacerých mostov 
v obci zhodnotený ako nebezpečný. Starosta obce na základe tohto dokumentu 
požiadal obecné zastupiteľstvo o prijatie uznesenia na prípravu projektovej 
dokumentácie na sanáciu mostov v obci. Obecné zastupiteľstvo takéto uznesenie 
neprijalo, ale navrhlo stretnutie poslancov so zástupcami spoločnosti RAMESEUM 
s.r.o. , alebo  predloženie cenovej ponuky na projektovú dokumentáciu na sanáciu 
mostov v obci resp. na výstavbu nových mostov tam kde to je nevyhnutné.  

  
Poslanec Klučarovský v rámci diskusie sa opýtal, čo všetko bola zahrnuté v cenovej ponuke 
od p. Grosoša za organizovanie Dňa obce Štós. Odpovedal mu starosta obce. Podľa jeho 
názoru by si zamestnanci obce Štós nemali kupovať lístky do tomboly počas Dňa obce Štós. 
Starosta obce odpovedal, že ako on môže niekomu zakázať kúpiť si tombolu.  
Obec by mala podľa poslanca Klučarovského vyberať nájomné za pozemky, na ktorých sú 
budovy vo vlastníctve občanov a súkromných podnikateľov.  
Na ďalšie otázky poslanca Klučarovského, či obec prijala zamestnanca na pozíciu 
upratovačky do MŠ a či obec zamestnáva zamestnancov v dôchodkovom veku, odpovedal 
starosta obce, že do MŠ prijal 2 zamestnancov na dohodu o vykonaní práce, ktorí striedavo 
zastupujú dlhodobo práceneschopného zamestnanca a oblasť pracovnoprávnych vzťahov je 
plne v kompetencii starostu obce. 
O slovo sa prihlásil občan zo Štós-kúpeľov p. Gába s požiadavkou o opravu nástupištia pri 
zastávke v Kúpeľoch Štós a zároveň poprosil o riešenie situácie ohľadom dopravných spojov. 
Starosta obce prisľúbil opravu nástupištia v spolupráci s OPLSaR, s.r.o. a informoval, že 
každoročne sa koná porada zástupcov miest a obcí, ktorú organizuje Eurobus, a.s. Košice 
ohľadom cestovných poriadkov. Podnety našich občanov k dopravným spojom boli zaslané. 
p. Gába J. ďalej upozornil na nedostatočné osvetlenie pri autobusovej zastávke v Štós-
kúpeľoch a nedostatočné ozvučenie obecného rozhlasu v Kúpeľoch Štós. 
S otázkou ohľadom stravovania vystúpil p. Orlický P. Odpovedal starosta obce, že obec po 
finančnej stránke nezvláda prevádzkovať 2 kuchyne v obci. Varenie pre dôchodcov 
v Kultúrnospoločenskej budove je pozastavené a varenie pre dôchodcov bude zabezpečované 
dodávateľským spôsobom prostredníctvom zazmluvneného partnera. 
 
 
Bod 10 
Záver 
V závere zasadnutia OZ p. starosta Helmut Heinz ukončil rokovanie a poďakoval za účasť.  
 
 
 
Helmut Heinz                                                  Ing. Jana Slavkovská 
Starosta obce Štós                                           Prednostka OcÚ Štós – zapisovateľka 
 
 
 
Overovatelia: 
 
René Billík                                                  Rastislav Balog 


